
Tudi letos smo s prvošolci odšli na sedaj že tradicionalen obisk Hočke kripte. 

Vodil nas je g. Marjan Čander, ki je otrokom na zanimiv in njim primeren način 

podal nekaj preprostih dejstev o tej Hočki znamenitosti. 

 

 

Veselo srečanje z g. Čandrom, ki ga otroci že dobro poznajo.  

 



  

Tablo smo si le ogledali, za branje bo še čas… 

 

Čeprav je bilo v kritpi kar malo tesno, so vsi otroci z zanimanjem poslušali.  

 



 

Nekateri smo nenavadnega pajka občudovali, drugi so pred njim bežali. 

 

Dobili smo še nekaj literature in razglednic o Kripti, nato pa smo se zahvalili in 

poslovili.      

Suzana Brumec Mrzlekar     


